
Protokół 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Spraw Społecznych w dniu 23.09.2015 r.  
 
Przewodnicząca, p. Małgorzata Stępka, po powitaniu radnych, gości i mieszkańców, 
otworzyła posiedzenie, stwierdziła kworum (obecni: Grzegorz Smoliński, Małgorzata Janus, 
Olga Jarco, Małgorzata Stępka, Andrzej Porowski, Jarosław Kubicki; lista obecności – 
załącznik 1), następnie przedstawiła porządek posiedzenia. 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Informacja na temat zajęć sportowych prowadzonych w Zespole Szkół w Podkowie 

Leśnej 
3. Informacja o działaniach i projektach OPS 
4. Rozpatrzenie wniosku p. Tadeusza Molędy o tablicę pamiątkową 
5. Wnioski do budżetu na 2016 r. 
6. Wolne wnioski 
7. Sprawy różne 
8. Zamknięcie posiedzenia 

 
Przewodnicząca, p. Małgorzata Stępka, zgłosiła wniosek o zmianę porządku – wyjęcie punktu 
3, ze względu na nieobecność kierownik OPS, p. Ewy Zalewskiej. 
Wynik głosowania: 
6 za 
0 przeciw 
0 wstrzymujących się 
 
Zmieniony porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Informacja na temat zajęć sportowych prowadzonych w Zespole Szkół w Podkowie 

Leśnej 
3. Rozpatrzenie wniosku p. Tadeusza Molędy o tablicę pamiątkową 
4. Wnioski do budżetu na 2016 r. 
5. Wolne wnioski 
6. Sprawy różne 
7. Zamknięcie posiedzenia  

 
ad.2. 
 
Radna, p. Olga Jarco, przedstawiła informację na temat zajęć sportowych prowadzonych w 
Zespole Szkół. Poinformowała, iż jej prezentacja obejmuje szerszy zakres życia sportowego 
na terenie naszego miasta. Prezentacja dostępna jest w załączniku 2. 
Mieszkanka, p.... poinformowała o rozpoczęciu działalności nowego podkowiańskiego 
stowarzyszenia Sportowa Podkowa. Krótko przedstawiła planowane zajęcia. 
Mieszkanka, p. Elżbieta Gliszczyńska skrytykowała zasadność budowy hali sportowej przy 
ZSw Podkowie Leśnej czy organizowania imprez sportowych raz do roku. Natomiast brakuje 
jej sportu jako stylu codziennego życia – piechotą na zakupy, na rowerze, a nie samochodem. 
Radny, p. Jarosław Kubicki zgłosił wniosek powołania koordynatora sportu. 
Wniosek: 



Komisja wnosi o powołanie miejskiego koordynatora sportu wraz z zapewnieniem środków 
finansowych na ten cel w projekcie budżetu miasta na 2016 r. oraz zwiększenie środków 
finansowych  w dziale 926 „Kultura fizyczna” w projekcie budżetu na 2016 r. 
wynik głosowania: 
6 za 
0 przeciw 
0 wstrzymujących się 
 
Podczas dyskusji na temat sportu wysunięto wniosek: 
 
Komisja wnosi o zabezpieczenie środków finansowych w projekcie budżetu miasta na 2016 r. 
na zorganizowanie w okresie zimowym lodowiska. 
wynik głosowania: 
6 za 
0 przeciw 
0 wstrzymujących się 
 
oraz 
 
Komisja wnosi o udostępnienie siłowni  w ZS dla mieszkańców Podkowy Leśnej 
wynik głosowania: 
6 za 
0 przeciw 
0 wstrzymujących się 
 
ad.3. 
 
Podczas dyskusji nad wnioskiem złożonym w UM, przez pana Tadeusza Molędę, radny, p. 
Andrzej Porowski złożył wniosek o odrzucenie tego wniosku, ze względu na istniejącą już 
tablicę o podobnej treści, zamieszczonej na budynku stacji WKD przy Podkowie Leśnej 
Głównej. 
 wynik głosowania: 
6 za 
0 przeciw 
0 wstrzymujących się 
 
ad. 4.  
 
Podczas dyskusji przyjęto wnioski budżetowe: 
 
Wniosek 1 
Komisja wnosi o zabezpieczenie środków finansowych w projekcie budżetu miasta na 2016 r. 
na nagrody oraz stypendia naukowe dla uczniów i studentów mieszkających w Podkowie 
Leśnej 
wynik głosowania: 
6 za 
0 przeciw 
0 wstrzymujących się 
 
Wniosek 2 



Komisja wnosi o zabezpieczenie środków finansowych w projekcie budżetu miasta na 2016 r. 
na profilaktykę zdrowotną mieszkańców Podkowy Leśnej 
wynik głosowania: 
6 za 
0 przeciw 
0 wstrzymujących się 
 
Wniosek 3 
Komisja wnosi o zabezpieczenie środków finansowych w projekcie budżetu miasta na 2016 r. 
na wykonanie projektu budowy nowego miejskiego przedszkola z oddziałem żłobkowym 
wynik głosowania: 
2 za 
0 przeciw 
4 wstrzymujące się 
 
Wniosek 4 
Komisja wnosi o zmniejszenie dotacji dla CKiIO w stosunku do tegorocznej wysokości o 
środki z przeznaczeniem na kulturę fizyczną w dziale 926. 
wynik głosowania: 
4 za 
0 przeciw 
2 wstrzymujące się 
 
Wniosek 5 
Komisja popiera inicjatywę organizowania w Podkowie Leśnej Festiwalu Muzyczne 
Konfrontacje w roku 2016 zgłoszoną przez dr Alicję Matracką – Kościelny, wiceprezes 
Związku Kompozytorów Polskich pismem skierowanym do Komisji KOSiSS w dniu 22.09. 
2015 r. (załącznik 3) 
wynik głosowania: 
6 za 
0 przeciw 
0 wstrzymujących się 
 
Posiedzenie opuściła radna, p. Małgorzata Janus 
 
ad.5. 
 
Rozpatrzono wniosek złożony przez p. Dorotę Skotnicką, dyrektor Biblioteki Miejskiej. 
 
Wniosek: 
Komisja wysoko  ocenia pracę Biblioteki Miejskiej i pozytywnie opiniuje wniosek zgłoszony 
przez p. Dorotę Skotnicką, dyrektor Biblioteki Miejskiej, pismem z dnia 23.09.2015 r. 
złożonym do Komisji KOSiSS (załącznik 4) 
wynik głosowania: 
5 za 
0 przeciw 
0 wstrzymujących się 
 
Podjęto dyskusję na temat ośrodka dla uchodźców i podjęto wniosek: 
 



Komisja wnosi o udzielenie Radzie Miasta na sesji ustnej informacji na temat genezy  i 
obecnego stanu prawnego Ośrodka Urzędu do Spraw Cudzoziemców w Dębaku. 
Wynik głosowania: 
5 za 
0 przeciw 
0 wstrzymujących się 
 
Podjęto stanowisko Komisji w sprawie pisma Rady Rodziców z dnia 2.09.2015 r. 
skierowanego do Rady Miasta w sprawie stołówki szkolnej (załącznik 5). 
 
ad. 6. 
 
Przewodnicząca, p. Małgorzata Stępka zamknęła posiedzenie. 
 
Sporządziła: Małgorzata Stępka 
 
 
Załączniki: 

1. Lista  obecności. 
2. Prezentacja. 


